
Förbättringsarbeten i Alingsås 2015 
 

1. På vilket sätt har registerdata använts för verksamhetsutveckling och lokalt 
förbättringsarbete?  
 
Ge en beskrivning, med konkreta exempel, över hur registerdata har använts 
för kliniskt förbättringsarbete, lärande och verksamhetsutveckling. 

 
- Vi brukar göra en årlig återrapportering till avdelningen och till läkargruppen där vi beskriver 

resultatet. Man kan då följa de årliga förändringarna. 
 

2. Vilka resultat av registerbaserat förbättringsarbete har uppnåtts på lokal, 
regional och nationell nivå? 
 
Vad i vården har blivit bättre? 
 

- Vi brukar göra en årlig återrapportering till avdelningen och till läkargruppen där vi beskriver 
resultatet. Man kan då följa de årliga förändringarna, framförallt på läkemedelssidan. Det har 
legat till grund för de successiva förändringar som gjorts med regionala och lokala riktlinjer. 
Det som på ett mätbart sätt förändrats är användandet av antikoagulantia vid 
förmaksflimmer och TIA/Stroke. 
 

3. Hur har de patientrapporterade måtten använts för att förbättra vården 
(uppgifter från Riksstrokes 3-månaders och 1-års uppföljning)? 

 
- Kan bara besvara med att det använts, annat än att även det återrapporteras. Bl.a. använder 

vi det vid vår internutbildning, kompetensbeviset för strokevård. 
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